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Rusteloos
Hallo allemaal: ik ben er weer. Na een afwezigheid van zes maanden, waarvan de eerste
vier heel moeilijk voor me waren, voel ik weer voldoende energie om er tegenaan te gaan.
De honderden steunbetuigingen die ik kreeg ontroerden me diep. Dank daarvoor!! Het gaf
me de rust om echt met mʼn herstel bezig te zijn. Heel veel slapen, nog meer slapen en …
lezen. Veel kranten en boeken. Land van Ons had ik volledig uit mʼn gedachten
verbannen.
Dat laatste veranderde tijdens een vakantie in Oostenrijk eind juni - begin juli. Eerst klapte
het landbouwakkoord en twee weken later de regering. Het maakte me meer dan
rusteloos. De wereld staat in brand en we hebben als mensheid enorme problemen op te
lossen. En onze leiders? Die gaan op verkiezingscampagne en ons weer gouden bergen
beloven om vervolgens maanden met elkaar te bakkeleien wie met wie in bed mag liggen.
En daarna? Worden de problemen dan opgelost?
Let wel, we moeten niet de illusie hebben dat we de klimaatverandering nog kunnen
stoppen. Dan hadden we 55 jaar terug beter naar de Club van Rome moeten luisteren.
Maar we kunnen wel als land een voortrekkersrol nemen in noodzakelijke veranderingen,
die ons de komende 50-100 jaar verder kunnen helpen. En dat is waar ik in Oostenrijk over
heb nagedacht. Uitdagende oplossingen passend binnen de missie die we onszelf bij
oprichting in 2019 hebben opgelegd: 
Een kentering bewerkstelligen in het uitputten van grond en verdwijnen van plantaardig
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en dierlijk leven uit ons landschap. Vanuit het besef dat ons land en onze grond letterlijk
de bodem vormen onder ons bestaan. En daarmee een tegenwicht en rustpunt bieden in
ons hectische en op economische groei gerichte bestaan. 
Het is hoogste tijd voor De Groene Sprong.

Franke Remerie
Oprichter Land van Ons

Voorzittersrol

Ondanks dat ik vanwege mijn ziekte het afgelopen half jaar niks voor Land van Ons heb
gedaan, ben ik in formele zin nog steeds de voorzitter van het bestuur. Ik heb niet de
intentie die rol te blijven vervullen. Het is na 4 jaar genoeg geweest. Tijd voor evaluatie en
nieuw bloed! Komende weken zal ik samen met de overige bestuursleden kijken hoe we
dit gaan aanpakken. In de volgende Landscoop komen we hier op terug. 

Franke Remerie
Voorzitter bestuur Land van Ons

De Groene Sprong

Toen medeoprichter Jaap Benschop en ik
in 2019 bezig waren met de ontwikkeling
van Land van Ons, droomden we van een
doorbraak in de aandacht voor de enorme
teruggang van de biodiversiteit in
Nederland. 

Nu, 5 jaar later, hee� iedereen het over
biodiversiteit, worden kleine succesjes geboekt, maar zitten we nog steeds in een
neerwaartse spiraal. En ook op andere terreinen kunnen we spreken van een crisis. Of het
nu gaat om klimaat, de woningbouw, stikstof of de vervuiling van bodem en grondwater
met pfas en residuen van bestrijdingsmiddelen. 
Veel mensen zijn er inmiddels wel van overtuigd dat we vaart moeten maken om de
verschillende crises nu eindelijk aan te pakken. Maar hoe dan? Losse ideeën zijn er
genoeg, maar dat is onvoldoende. Niks is immers zwart-wit. Niks staat op zichzelf.
Samenhang is belangrijk, zodat je evenwichtige oplossingen krijgt, die te begrijpen zijn en
mensen meeneemt in een noodzakelijke verandering. 
Dat is waar we met De Groene Sprong mee aan de slag gaan. Als burgers komen met een
samenhangend pakket oplossingen. Oplossingen waarvan we blij worden, zonder dat het
luchtfietserij wordt. 
De uitdaging is dit pakket met oplossingen goed te doordenken en het door een grote
groep burgers gedragen te krijgen. Zo goed, dat de politiek, van welke partij ook, het
breed gaat omarmen.

Hoe gaan we dat aanpakken?
Medio september komen we met versie 1.0 van ons droompakket. Een pakket met een
zestal grote oplossingen voor een andere aanpak. Oplossingen die binnen 5 jaar zichtbare
resultaten geven, indien de politiek ze gaat omarmen. 
In een communicatie-campagne gaan we aandacht vragen voor die 6 samenhangende
oplossingen: 
• Spreekt het jou aan? 
• Zie je aanvullingen of verbeteringen? 

Dus niet alleen maar praten en ergens tegenaan schoppen, maar het letterlijk met elkaar
vormgeven van de leefbaarheid en inrichting van ons land. Typisch Land van Ons.
Reageren? Mail naar degroenesprong@landvanons.nl.

mailto:degroenesprong@landvanons.nl


Actuele aantallen:

17 percelen.

264 ha aangekocht en 27 ha in overdracht. Toelichting
verderop in de rubriek Hoe doen wij dat.

24.305 deelnemers. Toelichting: ondanks verschillende
herinneringen voor verlenging, loopt een groot aantal
lidmaatschappen automatisch na twee jaar af. Daardoor
stijgt het totaal aantal deelnemers minder snel dan de
dagelijkse aanmeldingen ons soms doen vermoeden.

Land van Ons genomineerd voor de...

Duurzame Dinsdag Prijs

Morgen, de 1e dinsdag van september, is het voor de 25e
keer Duurzame Dinsdag. Dan vindt de prijsuitreiking
plaats voor het beste duurzame idee. 
Van de 155 aangemelde initiatieven is Land van Ons,
samen met zes anderen, genomineerd voor het winnen
van de Duurzame Dinsdag Prijs. In juni hebben we ons
aangemeld met het idee aan politiek Den Haag: ʻMaak het
voor beleggers aantrekkelijk te investeren in verduurzaming van landbouwgronden,
bijvoorbeeld door grondeigendom voor verduurzaming buiten box 3 te laten vallen .̓ 
Op 4 september gee� bestuurslid Sannette Naeyé een pitch voor de jury en het publiek
om hen te overtuigen van ons idee, dit kun je live volgen. De pitches zijn rond 16.15. Aan
het eind van de dag wordt de winnaar bekend. Dit zijn de zeven genomineerden. 

Stem mee over de voorgenomen aankoop in de Alblasserwaard

Gewoon AnderZ te Noordeloos
Het bestuur stelt voor om 2,4 ha tuinbouwgrond en grasland aan de Nieuwendijk in
Noordeloos aan te kopen. De percelen zijn eigendom van zorgtuin Gewoon AnderZ en zal
als pachter de tuinderij blijven exploiteren. Sinds 2018 is Gewoon AnderZ uitgegroeid tot
een ecologisch moestuin (no-dig-methode: de ongespitte tuin) van 1 ha met een
zelfbedieningswinkel waar inmiddels 820 klanten toegang toe hebben. 
Door verkoop aan Land van Ons kan Gewoon AnderZ zich verder ontwikkelen. De 1,4 ha
grasland kunnen deels aansluiten bij de moestuin en deels een plukgaard/voedselbos
met landschapselementen worden. 
Andere plannen voor meer biodiversiteit betre�en natuurlijke oevers en waterpartijen. 
Behalve de biodiversiteit zal deze aankoop ook de bekendheid van Land van Ons
vergroten: door het grote aantal klanten van de winkel en de bezoekers van de kleine
horeca- en vergaderlocatie. Meer informatie over deze aankoop is te vinden op
MijnGrond. 

In de hoop op een positieve uitslag is het bestuur alvast op zoek naar een kwartiermaker.
Informatie over deze rol kun je per e-mail opvragen.

Stem over de aankoop van het perceel in Noordeloos

https://www.duurzamedinsdag.nl/
https://www.duurzamedinsdag.nl/live
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https://mijn.landvanons.nl/members/member_answers
mailto:philippe.vrijwillligers@landvanons.nl
https://mijn.landvanons.nl/members/member_answers


Bekijk je e-mail voor ons deelnemersonderzoek 
Land van Ons is een coöperatie: dat betekent dat iedereen mag meebeslissen over hoe wij
te werk gaan. Voor belangrijke beslissingen, zoals de aankoop van nieuwe percelen of
wijzigingen in de statuten, houden we stemrondes. Maar ook in de dagelijkse gang van
zaken is het goed om te weten hoe onze deelnemers tegen zaken aan kijken.

Om jullie iets beter te leren kennen, houden we dit jaar weer een deelnemersonderzoek.
Hier ontvang je binnenkort een e-mail over. We hopen dat je de tijd wil nemen om de
enquête in te vullen. Op basis daarvan kunnen we je beter bedienen met informatie,
nieuwe deelnemers e�ectiever werven en onze plannen verder ontwikkelen.

Koud, nat, warm, droog, en weer nat...

Het oogsten valt niet mee dit jaar

Groeiseizoen 2023 had een sterk wisselend
weerbeeld: een koud en nat voorjaar maakte dat
gewassen drie weken of (veel) later dan anders
gezaaid konden worden. Toen de gewassen eenmaal
op het land stonden, brak een lange droge en warme
periode aan. In de zomer(vakantie) begon het te
regenen. Zeer welkom voor de grond, maar funest
voor menig gewas. De schimmel- en insectendruk
nam toe en de graanoogst moest lang op zich laten wachten. Gevolg: lagere opbrengsten
en minder productkwaliteit. Wat precies de (economische) gevolgen zijn voor onze
boeren moet nog blijken, evenals het e�ect van deels niet geoogst gewas op de bodem en
biodiversiteit.

Op Holtesch is door droogte in het voorjaar de huttentut-oogst mislukt. De haver, spelt en
boekweit zijn redelijk goed gegroeid en geoogst.

Bekijk de video van de oogst van de zomertarwe op perceel Empe.

Op de Onneresch zijn boekweit en huttentut op 29 augustus geoogst. Eigenlijk moet dat
wat de boekweit betre� met een zwadmaaier, die het gewas in ʻzwadsʼ neerlegt, met
tussenruimte, zodat de zaden goed kunnen drogen. In het hele Noorden is er maar een
zwadmaaier, en die was niet tijdig beschikbaar. Na het maaien met een cyclomaaier hee�
onze pachter samen met zijn hele gezin plus aanhang de boekweit met de hand op regels
gelegd. Inmiddels is er gedorst, de oogst is dus binnen. Eerdere pogingen liepen letterlijk
vast, omdat de gewassen veel te nat waren. De triticale wordt naar verwachting ergens in
de komende tien dagen geoogst; de quinoa staat te rijpen, maar het rijpproces verloopt
niet gelijkmatig, het is dus even afwachten wanneer er geoogst kan worden.

Vorige week kochten we het perceel in Houten, dat was mogelijk door een private mede-
investeerder…

Eén van ons

Pieter Pekelharing in Amsterdam
Nederland hee� qua landschap heel veel te bieden. Ik zou
graag willen dat mijn kinderen en kleinkinderen daar in
de toekomst ook zo over denken. Zoals het nu gaat,
bestaat de natuur straks echter uit eindeloze velden
raaigras en grote eentonige akkers. De landelijke politiek,
de grootbanken, de agrarische industrie en de boeren
hebben elkaar in een wurggreep. Een oplossing voor de

stikstofcrisis en andere milieuproblemen zal dus niet van de gevestigde orde komen en
daar maak ik me echt zorgen over. In een radiospotje hoorde ik over Land van Ons. Ik

https://landvanons.nl/wp-content/uploads/2022/02/VIDEO-2023-08-25-08-34-55.mp4?_=1


'Uit de shit': het kan en het moet

ʻWe moeten voedsel uit het ecosysteem halen op een
manier die het ecosysteem in stand houdt ,̓ aldus bioloog
Thomas Oudman in zijn recent verschenen boek Uit de
shit. Flip Schrameijer maakte er een grondige
bespreking van. Hij stelt dat dit boekje het best te lezen is
als rechtvaardiging van wat Land van Ons en onze
partners in het Groenboerenplan doen en beogen. Lees

vond het een heel sympathiek initiatief, dat een bijdrage kan leveren aan het doorbreken
van de status quo.

Er zijn verschillende redenen waarom ik blij ben dat ik indertijd lid ben geworden van
Land van Ons. Het spreekt me heel erg aan dat de organisatie de afstand tussen boeren en
burgers verkleint en laat zien dat er wel degelijk een middenweg te vinden is tussen
intensieve landbouw en natuurbehoud. Ik denk dat ik begrijp wat het probleem is, maar
had als stadsmens geen idee hoe ik aan een oplossing kon bijdrage, maar dat is het mooie
van Land Van Ons: zij bieden een mogelijkheid om iets te doen zonder dat veel kennis van
de boerenwereld nodig is. Qua publiciteit vind ik de wijze waarop Land van Ons aanbood
om bij Zeewolde het perceel te kopen waarop een groot technologiebedrijf een
omstreden datacentrum wilde bouwen, een aansprekend voorbeeld. Het zou heel zonde
zijn om zoʼn stroomverslindende schuur op een stuk goede landbouwgrond te zetten.

Een andere reden waarom ik me thuis voel bij Land van Ons is de nadruk op biodiversiteit.
Als probiotica-expert ben ik ook met micro-organismen als bacteriën, virussen en gisten
bezig: het microbioom. En ik begrijp wat er nu mis gaat. Onder druk van de overheid en
de banken draait het in de Nederlandse landbouwsector bijna alleen maar om
schaalgrootte en mechanisering. Dat is uiteindelijk het verkeerde uitgangspunt, want
behoud van gezonde grond raakt zo op de achtergrond. Het levert smakeloze calorieën op
met nauwelijks voedingssto�en en ook uitgeputte landbouwgrond. Ik geloof heel sterk in
gezonde grond die gezonde voeding oplevert waarmee mensen ook langer gezond
blijven. In die keten zijn de activiteiten van Land van Ons een heel belangrijk puzzelstukje.
Daar wil ik graag een bijdrage leveren en heb daarom vorige maand samen met Land van
Ons mijn handtekening onder het koopcontract van het perceel in Houten gezet.

Korte Keten wordt Oogst van Ons
'Team Korte keten' en de gelijknamige rubriek in deze
nieuwsbrief heten voortaan Oogst van Ons. De naam
'Korte Keten' drukt niet voldoende uit waar wij voor
staan. 'Oogst van Ons' gee� duidelijker aan wat dit team
en deze rubriek nastreven: de oogsten van onze percelen
en de producten die we ervan maken bekend maken.
Voorts deze inzetten als middel om het verhaal van Land
van Ons te vertellen teneinde onze naamsbekendheid,
onderlinge betrokkenheid, aantal deelnemers en

vrijwilligers te verhogen. Daarbij blijven we werken volgens het principe van de korte
keten: een zo kort en duurzaam mogelijke route van boer tot bord. Bekijk de aanbevolen
producten.

Binnenkort ontvang je de Landscoop-special Oogst van Ons met nieuws over de oogst van
het afgelopen seizoen en wat we ermee doen.

De komende tijd zijn er nog twee markten waar Land van Ons met een kraam aanwezig is
(Nuenen en Eerbeek). Een mooie gelegenheid om huttentutolie, boekweit en andere
producten van Land van Ons te kopen!

https://landvanons.nl/uit-de-shit/?src=mailing
https://shop.landvanons.nl/
https://microbiome-center.nl/
https://shop.landvanons.nl/
https://shop.landvanons.nl/
https://landvanons.nl/land-van-ons-markten/?src=mailing


Onze percelen

Land van Ons beheert op dit moment 17
percelen verspreid over bijna alle
provincies. Bekijk het kaartje op de
website voor info.

Friesland: Triemen, Kollumerzwaag en
Bakkeveen

Groningen: Onnen

Drenthe: Hooghalen

Noord-Holland: Oudendijk

Utrecht: Houten

Overijssel: Lettele en Hasselt

Gelderland: Millingen, Empe en Ede

Zuid-Holland: Oud Ade, Wassenaar en
Strijen

Noord-Brabant: Halsteren

Zeeland: Kruiningen

Hasselt

Oud en jong op het erf

Voor Robert en Klarieke, de pachters van Hoeve de
Roebol in Hasselt (Overijssel) is het eindelijk zo ver.
Eind juli hebben zij hun intrek genomen in de boerderij.
Deze jonge boeren wonen in het achterhuis, het
voormalige deel van de boerderij, en zijn daarmee de
buren van de ʻoude boerenʼ Freddie en Erna, die in het
voorhuis wonen. Daarmee is voor Robert het
maandenlang extra vroeg opstaan en heen en weer rijden tussen Zeewolde en Hasselt
voorbij.

De komende maand wordt het beheerplan geschreven. Daarin worden de plannen voor
de wijze van graslandbeheer uitgewerkt. Er zijn meerdere opties voor het versterken van
de biodiversiteit in graslanden. Op een deel van de graslanden zijn in het verleden al de
nodige maatregelen genomen. Zo zijn ten behoeve van het weidevogelbeheer
plasdrassen aangelegd en in de uiterwaarden, op percelen van Staatsbosbeheer, staat
botanisch beheer in verband met de kievitsbloemen die daar uitbundig voorkomen en die
eind april zo mooi in bloei staan.

Een nieuwe optie voor het versterken van de biodiversiteit is stripbegrazing. Daarbij
krijgen bijvoorbeeld de pinken (eenjarige kalveren) dagelijks een nieuw stuk hoog gras
om te begrazen. Dit kan gemakkelijk door dagelijks het schrikdraad iets op te schuiven.
Dat daardoor circa een vijfde van het hoge gras wordt vertrapt is juist gewenst, want daar
ontstaan de plekken waar de meeste regenwormen worden aangetro�en. Na enkele jaren
wordt dit een biologisch actieve en goed doorwortelbare bodem waar het gras maar ook
de weidevogels van kunnen profiteren. 
Ook andere opties zullen aandacht krijgen in het beheerplan. Het is belangrijk dat er
goede afwegingen gemaakt worden tussen de doelen die je wilt bereiken. Zo zijn
bijvoorbeeld natuurvriendelijke oevers niet in het belang van weidevogels. In een
volgende Landscoop meer over de plannen.

https://landvanons.nl/onze-percelen/
https://landvanons.nl/onze-percelen/
https://click.mailerlite.com/link/c/YT0yMjM1NzU2NTIzNzQzNjE0MTg5JmM9YjZjOCZiPTExNTU1NTYwODQmZD11MGcxczBn.ci8CUqcKuDiGFDT6cuiERtDnBtopnap7RtTPiRkkmlI


Onnen

Vers mos voor Het Veentje
Op de Onneresch is een paar maanden geleden een
proefvak van 1 bij 2 meter aangelegd inHet Veentje, het
gebiedje waar we nu die prachtige plas hebben. In het
proefvak hebben we levend veenmos gestopt: het
oorspronkelijke mos in de pingoruïne is verdroogd en
veraard. Bij inspectie door het perceelteam bleek dat het

nieuwe mos er in elk geval gezond uitziet, evenals de cranberryplantjes die er in gezet
zijn. Het telen van cranberryʼs op dit deel van het perceel is een mogelijke optie voor de
toekomst. Het waterpeil van de plas is inmiddels alweer gestegen, nadat er in de lange
droge periode veel water verdampt was. Er bleef echter genoeg water staan en de
vegetatie op de drooggevallen delen hee� weer voor nieuwe biodiversiteit gezorgd waar
ook de vogels van profiteren.

OOG TV maakte onlangs een filmpje over de Onneresch en laat perceelcoördinator Jan
Wittenberg aan het woord over dit unieke perceel in Nationaal Park Drentsche Aa. Boer
Berend Steenbergen legt uit waarom het voor hem aantrekkelijk is samen te werken met
Land van Ons. 

Journalist/bioloog Koos Dijksterhuis, deelnemer van Land van Ons, schreef in zijn
Natuurdagboek in Trouw over zijn belevingen tijdens een excursie op de Onneresch. Daar
rusten kemphanen uit die al aan de herfsttrek begonnen zijn.

Oud Ade

Waterpeil al op gewenste verhoging

Mede door het aanleggen van een nieuwe dam is
het gewenste waterpeil inmiddels bereikt: 3 cm
boven zomerpeil. Dat gaat dus best snel. Dat willen
we nu zo houden, zonder veel water in te laten, met
regenwater dat veel schoner is. Volgend jaar verhogen we het peil opnieuw met 2 a 3 cm
en zo elke jaar. Dan bereiken we over tien jaar het beoogd peil. Dit doen we zo traag om te
voorkomen dat het pijpenstrootje massaal op komt, dat wil je echt niet …

Wat voor soorten landbouw kun je bedrijven op natte veengrond? Daarover vertelt
bioloog Maarten Schrama in het tv-programma Focus van de NTR. ʻHet grootste gebrek op
het moment is het gebrek aan goede ideeën ,̓ aldus Schrama die met collegaʼs en
studenten alternatieven uitprobeert in onder andere het Polderlab bij Oud-Ade. Bekijk de
uitzending, Maarten is te zien vanaf minuut 24.

Overigens zoekt Oud Ade een coördinator telers. Zie onder Wat kan ik doen.

Wassenaar

Perceeloppervlakte verdubbeld
In de zomer van 2022 begon een uitdagend
avontuur met de aankoop van een voormalig
bollenperceel in Wassenaar. Nu, ruim een jaar
later, is de omvang verdubbeld naar 6,9
hectare.

De zomer van 2022 markeerde het begin van
een inspirerende reis, met als mijlpaal de selectie van onze pachter in januari 2023. Erwin

https://www.youtube.com/watch?v=ShUp4pFf1xk
https://www.trouw.nl/duurzaamheid-economie/kemphaan-op-reis~b73c6bfa/
https://nl.wikipedia.org/wiki/Pijpenstrootje
https://ntr.nl/Focus/287/detail/Veen-de-onzichtbare-klimaatbom/VPWON_1344841


de Jong, gedreven door een gedeelde visie, trad toe en begon aan de voorbereidingen om
het perceel te bewerken en zijn droom te verwezenlijken.

Juni 2023 bracht een onverwachte wending. Een voormalige pachter bood tegen gunstige
voorwaarden een groot aantal biologische fruitplanten aan. Daarmee kreeg boer Erwin
een vliegende start. De planten staan inmiddels in stroken op het land en vormen een
haag langs het fietspad naar Voorschoten (je kunt nog planten tegen een mooie prijs
kopen). De eerste fruitoogst zit inmiddels in potten: heerlijke jam.

Een toegewijd vrijwilligersteam werkt op deze voormalige handelskwekerij samen met
Erwin aan het sorteren en schoonmaken van de fruitplanten (foto). Deze
werkgemeenschap oogstte de eerste kiloʼs aardappelen en uien. Daarnaast telt het team
vele biodiversiteitdeskundigen die regelmatig de insecten, vogels en planten monitoren
en de stand van het leven in de sloten en in de bodem in de gaten houden. Op 10
september vieren we de samenwerking met directe buren en vrijwilligers. En op 14
oktober houden we open  dag, dan is iedereen welkom om een kijkje te nemen en onze
plannen te horen.

Hoeveel grond bezitten we?
Met de voorgenomen aankoop van een perceel in
Noordeloos hebben we als coöperatie 18 percelen in
beheer. Met de vier miljoen euro ʻop de bankʼ zouden we
nog meer hectares kunnen kopen.

Dat gaat ook zeker gebeuren, mogelijk dit jaar nog, maar
eigenaar worden van grond vraagt veel formaliteiten en
dus geduld. Daardoor gebeurt het dat er al (lang)
overeenstemming is over een nieuw perceel, terwijl de

koop op zich laat wachten. Dan is de koopsom geoormerkt.

Daarnaast komt het voor dat we bij het tekenen van het koopcontract niet meteen de
gehele oppervlakte in eigendom krijgen. Een deel van onze miljoenen is dus gereserveerd
voor het (na)betalen van reeds aangekochte gronden. Neem bijvoorbeeld perceel
Wassenaar: we tekenden vorig jaar voor 6,9 hectare en er werd drie hectare overgedragen.
Nu, een jaar later, op 1 september, is de rest van het perceel overgedragen en betaald.

Door dit soort constructies is de vraag hoeveel grond we bezitten niet eenvoudig te
beantwoorden. Op dit moment zijn we eigenaar van 264 hectare en hebben we de
garantie dat er tot februari 27 hectare bij komen op bestaande percelen, o�ewel in
overdracht zijn.

Intussen is het Team Selectie en Aankoop gestaag bezig nieuwe percelen aan ons areaal
boerennatuur toe te voegen.

Flyeren voor Land van Ons 
Wil je promotie maken voor Land van Ons? Bij
ophaalpunten verspreid over het land liggen
promotieflyers van Land van Ons klaar om bij je eigen
feestje of (groen) buurtevenement te gebruiken. Bekijk
het overzicht van de flyer ophaalpunten. 

Koop lokaal 

Door rechtstreeks bij Land van Ons, boeren en andere
natuurboerderijen je voeding te kopen, stimuleer je de

gesloten kringloop. Maatschapwij.nu gee� een overzicht met verkooppunten bij jou in de
buurt.

Vacatures:

https://landvanons.nl/doe-mee/
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m2 cadeau geven zelf m2 land kopen

Extra vrijwilliger online klantenservice (2-4 uur per week). 
De vorige oproep had een goede respons, maar het werk neemt toe. Vandaar de vraag
naar een tweede webcare-held(in).

Medewerker ICT
Heb je ervaring met gebruikersondersteuning (MS Teams, Outlook) en heb je interesse in
een flexibele vrijwilligersfunctie met impact? Land van Ons komt graag met je in contact.

Coördinator telers
Perceel Oud Ade (bij Leiden) zoekt een 'coördinator telers' die contact onderhoudt met
onze telers en hen op de hoogte houdt van de visie en telersbeleid van Land van Ons.
Stuur je reactie op deze vacature.

Doneren aan Land van Ons

Iedereen die Land van Ons een bedrag wil schenken of
nalaten kan dat fiscaal aantrekkelijk regelen via
Stichting Voorgrond, dankzij de ANBI-status van deze stichting, die overigens ook
andere, soortgelijke initiatieven ondersteunt.

9 en 10 september Regeneratie Festival in de
Tolhuistuin te Amsterdam. Proef de smaken van de
toekomst. Wat ligt er op ons bord als de bodem is vernat,
verzilt of verdroogd? Wat vertellen de ingrediënten van
het verleden over de geschiedenis van Amsterdam?
Ervaar hoe jij kunt bijdragen aan een duurzame wereld
door de lens van voedsel tijdens dit Regeneratie Festival.
'Onze' Peter Brul is panelgast en vertelt hoe: 'Aan de hand
van boekweit het Nederlandse landschap in de laatste 150
jaar (radicaal) is veranderd en daarmee direct verbonden

is met onze keuken. Land van Ons-deelnemers krijgen 20% korting op een kaartje van het
festival met de code: (20%): EatorBeEaten!20.

Donderdagavond 14 september van 19.30 tot 22.30 in Pakhuis de Zwijger te Amsterdam:
Nacht van de Leefomgeving. Met  bestuurslid Janneke Hoekstra, premier Mark Rutte en
cabaretier Jan Jaap van der Wal. De paneldiscussie met Janneke Hoekstra en anderen is
online te volgen, je moet je wel even aanmelden.

12 tot 16 september 50+ beurs, Jaarbeurs Utrecht. Land van Ons gee� er dagelijks een
presentatie (25 min) over onze burgercoöperatie en we hopen op deze beurs veel huidige
en potentiële deelnemers te spreken.

Zaterdag 23 september open middag op perceel Bakkeveen, Biskopsreed 1,
Wijnjewoude. Tussen 13.00 en 17.00. Wandelrondleidingen over een deel van de percelen
(34 ha) Lekkernijen proeven van eigen oogst. Genieten van verhalen en prachtige fotoʼs
van vrijwilligers, meebouwen aan een groot insectenhotel voor op het perceel. Kinderen
kunnen daarnaast nog slootjesdieren zoeken en (stok)brood maken in een vuurkorf.

Woensdag 27 september om 19.30 uur webinar 'Graangeluk of GraanOngeluk' met
Marcel van Silfhout. Na de zomerstop beginnen we weer met een maandelijks
webinar. Gastspreker Marcel van Silfhout was journalist, maar liet alles vallen om zijn
passie voor de natuur na te jagen. Hij begon in 2019 met GraanGeluk, een stichting met
als doel akkers op een natuurlijke, agro-ecologische manier te herstellen. Dit
door zeldzame, Nederlandse gewassen in te zaaien en deze 'oergranen' te oogsten en
er gezond ambachtelijk streekbrood en natuurbier van te (laten) maken. Hij pacht onder
andere ons perceel in Ede.
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Op de website vertellen deelnemers over hun
motivatie om zich bij Land van Ons aan te sluiten. 

Deze nieuwsbrief verschijnt rond de 15e van elke
maand. Copyright © 2023 Land van Ons.

Aan deze e-mail kunnen geen rechten worden
ontleend. Je ontvangt deze e-mail omdat je hebt

aangegeven deze te willen ontvangen. Heb je geen
interesse meer?

> Schrijf je hier uit

Perceeldagen: in oktober kun je op bezoek bij de volgende percelen:

1 oktober Oud Ade

14 oktober Wassenaar

Land van Ons wil een kentering bewerkstelligen in het uitputten van grond en het
verdwijnen van plantaardig en dierlijk leven uit ons landschap. Dit doen we in het besef
dat ons land en onze grond letterlijk de bodem is onder ons bestaan, en daarmee een
tegenwicht en rustpunt is in ons hectische en op economische groei gerichte bestaan.
Door het verwerven en daarna behouden van het juridische eigenaarschap van
(landbouw)grond realiseren we een langjarige en daarmee duurzame aanpak.
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